



Note No. 118/23

The Embassy of the Federal Republic of Nigeria presents its compliments to the Ministry of Foreign Affairs of the United Arab Emirates (**Economic Affairs Department**) and has the honor to inform the esteemed Ministry that the Lagos State Chamber of Commerce and Industry (LCCI) would be hosting the 2023 Lagos International Trade Fair scheduled to hold from 3rd – 12th November, 2023 at the Main Bowl of Tafawa Balewa Square, Lagos.

The annual Trade Fair is a platform for businesses to showcase their products and services to the larger audience. It would also provide the participants with the opportunities to showcase products, network and exchange ideas with both local and International Business Communities as well as learn about new products and services in the market.

For further inquiries on the event, participants should contact **Ambassador Oguntuase Kayode** via the following email: kayodesoguntuase@yahoo.co.uk or mobile: [+2348132837393](tel:+2348132837393).

In view of the foregoing therefore, the Embassy requests the esteemed Ministry to kindly convey the above information to the relevant agencies and stakeholders in the UAE for their participation at the event.

The Embassy of the Federal Republic of Nigeria avails itself of this opportunity to renew to the Ministry of Foreign Affairs of the United Arab Emirates (Economic Affairs Department) the assurances of its highest consideration.



Abu-Dhabi: 1st August, 2023

**Economic Affairs Department,
Ministry of Foreign Affairs
Abu Dhabi, United Arab Emirates**



Note No. 118/23

تهدي سفارة جمهورية نيجيريا الاتحادية بأبوظبي، أطيب تحياتها لوزارة الشؤون الخارجية لدولة الإمارات العربية المتحدة الموقرة (إدارة الشؤون الاقتصادية)، وتتشرف بإبلاغ الوزارة الموقرة بأن غرفة التجارة والصناعة لولاية لاغوس (LCCI) ستستضيف معرض لاغوس التجاري الدولي لعام 2023 و المقرر عقده في ميدان تافاوا باليوا الرئيسي ، لاغوس ، نيجيريا في الفترة من 3 - 12 نوفمبر 2023.

المعرض التجاري السنوي هو عبارة عن منصة للشركات لعرض منتجاتها وخدماتها لأكبر جمهور. كما سيوفر للمشاركين فرصًا لعرض المنتجات والتواصل وتبادل الأفكار مع مجتمعات الأعمال المحلية والدولية وكذلك التعرف على المنتجات والخدمات الجديدة في السوق.

لمزيد من الاستفسارات حول الحدث ، يجب على المشاركين الاتصال بالسفير/ اوغنتوس كايودي (Oguntuase Kayode) عبر البريد الإلكتروني: kayodesoguntuase@yahoo.co.uk أو الرقم: +2348132837393.

في ضوء ما تقدم ، تود السفارة أن تطلب من الوزارة الموقرة التفضل بنقل المعلومات المذكورة أعلاه إلى الجهات المعنية وأصحاب المصلحة في دولة الإمارات العربية المتحدة لمشاركتهم في هذا الحدث.

وتنتهز سفارة جمهورية نيجيريا الاتحادية بأبوظبي هذه المناسبة لتعرب للوزارة الموقرة عن فائق احترامها وتقديرها.

أبوظبي في: 1 أغسطس 2023



إلى:
إدارة الشؤون الاقتصادية - وزارة الشؤون الخارجية ، أبوظبي - دولة الإمارات العربية المتحدة.